

ANTI-AGE

Successful Aging
25 experts vous conseillent
Advice from 25 experts

En quête
d'un
sourire
sexy!
The quest
for a sexy
smile!

NOS LIEUX
INCONTOURNABLES
OUR MUST-VISIT
PLACES

SPÉCIAL
Un visage
parfait

Special: A flawless face

Embellir
son regard
Beautify
your eye
area

Traiter
le nez, le
menton et
l'ovale!
Treating
the nose,
chin and
oval

La lipoaspiration
haute définition
High-definition
liposuction



CAREGEN

PROSTROLANE INNER B-SERIE

De nouveaux injectables pour réduire la graisse. Cette ligne d'injectables à libération prolongée de nouveaux peptides biomimétiques arrive en France début 2019. Présentée sous la forme de seringues préremplies, PROSTROLANE s'injecte en couche sous-cutanée. Son action lipolytique, anti-lipogénèse produit une réduction des graisses localisées visage (poches sous les yeux, joue, double menton) et corps (ventre, poignées d'amour, extérieur et intérieur des cuisses, genoux). Innovation du Laboratoire coréen CAREGEN, spécialisée en facteurs de croissance et peptides biomimétiques, la gamme (certifiée CE MEDICAL) comprend des injectables anti-rides et anti-tâches. Une technologie de pointe pour une nouvelle génération d'injections naturelles... une révolution en marche !

New injectables to reduce fat. This line of extended-release injectables with new biomimetic peptides is set to arrive in France in early 2019. Presented in ready-to-use syringes, PROSTROLANE is injected into the subcutaneous layer. Its lipolytic and anti-lipogenic action produces a reduction in localised fat in the face (under-eye bags, cheeks, double chin) and body (belly, love handles, inner and outer thighs, knees). An innovation from Korean laboratory CAREGEN, who specialise in growth factors and biomimetic peptides, the range (CE MEDICAL certified) includes anti-wrinkle and anti-mark injectables. Cutting-edge technology for a new generation of natural injections, a revolution!

info + : www.capactuel.com